

JASCO PRODUCTS COMPANY 90 DAY WARRANTIES

ENGLISH

90 DAY LIMITED WARRANTY: Jasco Products Company warrants this product to be free from manufacturing defects for a period of ninety days from the original date of consumer purchase. This warranty is limited to the repair or replacement of this product only and does not extend to consequential or incidental damage to other products that may be used with this unit. This warranty is in lieu of all other warranties express or implied. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts or permit the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitations may not apply to you. This warranty gives you specific rights, and you may also have other rights which vary from state to state. If unit should prove defective within the warranty period, return prepaid with dated proof of purchase to:

Jasco Products Company
10 E. Memorial Road
Oklahoma City, OK 73114

SPANISH

GARANTIA LIMITADA DE NOVENTA DÍAS: Jasco Products Company garantiza este producto por un periodo de noventa días desde la fecha de la compra original, como libre de defectos de fabricación. Esta garantía está limitada a la reparación o reemplazo de este producto y no se extiende a daños consecuentes o incidentales en otros productos que puedan ser usados con esta unidad. Esta garantía es en vez de cualquier otra expresa o implícita. Algunos estados no permite limitaciones al tiempo de limitada o permite el exclusión o limitaciones del daños incidental o consiguiente, así el limitación del arriba no aplicarse. Esta limitada darse justicia, y talvez tiene otro justicias que cambia del estado a estado. Si la unidad resulta defectuosa durante el periodo de garantía, devolverla prepagada a:

Jasco Products Company
10 E. Memorial Road
Oklahoma City, OK 73114

FRENCH

GARANTIE LIMITÉE DE 90 JOURS : La compagnie Jasco Products garantie ce produit libre de tout défaut de fabrication pour une période de quatre vingt dix jours à partir de la date d'achat par le consommateur. Cette garantie est limitée seulement à la réparation ou au remplacement du produit et ne s'étend pas au dommages accidentels ou de conséquences à d'autres produits qui pourraient êtres utilisés avec cette unité. Cette garantie remplace toute autre garantie exprimée ou impliqués. Certains états ne permettent pas de limitations sur la durée d'une garantie ou ne permettent pas d'exclusion ou de limitation pour dommages accidentels ou indirects, aussi cette limitation ne s'applique pas à vous. Cette garantie vous donne des droits spécifiques, et vous pouvez avoir d'autres droits qui varient d'un état à un autre. Si ce produit est prouvée défective pendant la période de garantie, le retourner, port payé, avec la date de preuve d'achat à

Jasco Products Company
10 E. Memorial Road
Oklahoma City, OK 73114